
Protokół Nr 38/13
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 10 kwietnia 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, zakończono o 14.40.
Przewodniczył: Piotr Kułakowski -Przewodniczący Komisji Finansów
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów

i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp.
z0.0.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok,
5. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska

przy Szkole Podstawowej w Geniuszach o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w
związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

6. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska
przy Szkole Podstawowej w Malawiczach Dolnych o nakłady poniesione przez gminę
Sokółka w związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

7. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska
przy Szkole Podstawowej w Boguszach o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w
związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017.

9. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez
Gminę Sokółka udziałów i akcji spółek prawa handlowego.

10. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania,
wstrzymywania i pozbawiania stypendiów sportowych zawodnikom osiągającym
wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwem
sportowym.

11. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i
Rekreacji w Sokółce.

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
2012 roku.

13. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.



Burmistrz S.Małachwiej wniósł o wprowadzenie do porządku obrad komisji projektu uchwały
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisjajednogłośnie przyjęła punkt do porządku obrad.
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów

i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp.
z 0.0.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok,
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka

na lata 2013-2017.
6. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska

przy Szkole Podstawowej w Geniuszach o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w
związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

7. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska
przy Szkole Podstawowej w Malawiczach Dolnych o nakłady poniesione przez gminę
Sokółka w związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

8. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska
przy Szkole Podstawowej w Boguszach o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w
związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych.

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017.

10. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez
Gminę Sokółka udziałów i akcji spółek prawa handlowego.

11. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania,
wstrzymywania i pozbawiania stypendiów sportowych zawodnikom osiągającym
wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwem
sportowym.

12. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i
Rekreacji w Sokółce.

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
2012 roku.

14. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i
Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Radna E.Jakimik zapytała o opinię komisji doraźnej do spraw połączenia spółek.



Radny J.Saciłowski wyjaśnił, że komisja doraźna zaopiniowała negatywnie projekt uchwały 5
głosami "przeciw" i 1 "za". Będzie opracowany protokół i komisja przedstawi je radzie.
Radna E.Jakimik stwierdziła ze skoro nie ma materiałów opracowanych to trzeba ten punkt
zdjąć z porządku obrad sesji.
Burmistrz S.Małachwiej zaproponował, żeby jednak dyskusja odbyła się w tym punkcie żeby
wyjaśnić pewne sprawy.
Radny S.Pałusewicz dodał, że czekaliśmy tyle czasu to poczekajmy jeszcze trochę.
Przegłosujmy wniosek czy warto zajmować się tym na sesji.
Radny P.Kułakowski dodał, że wielu z członków komisji oczekiwało na argumenty
przemawiające za zasadnością łączenia spółek. Pan Sawicki jako jedyny przygotował się w
tym temacie. Napracował się bardzo dużo. Ale niestety nie przekonał komisji bo nie jest
Burmistrzem. To Burmistrz powinien przedstawić nam takie dokumenty i pokazać swoja
wizję. Jeśli zgodzimy się teraz połączyć spółki to nie będziemy mieli żadnego wpływu na
tworzenie połączonej spółki. Chcemy łączyć spółki które dobrze prosperują a nie zajmujemy
się sprawą spółki która przynosi stratę tak jak Agromech.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że komisja została powołana do przeprowadzenia procesu
połączenia. Na te wszystkie pytania otrzyma odpowiedź ale dopiero po podjęciu przez rade
uchwały. Z analizy która była przedstawiona radzie wynika jaki jest sens łączenia spółek.
Radny P.Kułakowski dodał, że Burmistrz wspominał, że MPWiK ma szerokie pole działania
opisane w PKD. Samo połączenia może da efekt ale nie musi. Może skoro ma możliwość
działania w innych kierunkach to może zatrudnić ludzi i niech działają w większym zakresie.
Burmistrz S.Małachwiej stwierdził, że można zadać pytanie dla dyrektora MPWiK czemu nie
korzysta z większego PKD.
Radny S.Sawicki zapytał obu dyrektorów spółek o ile się zwiększyło zatrudnienie w
przeciągu ostatnich lat.
Prezes MPEC odpowiedział, ze jest to stabilne ok. 2-3 osób więcej.
Dyrektor MPWiK odpowiedział, że tez na tym samym poziomie 1-2 osoby więcej.
Radny S.Sawicki zapytał, dlaczego jest ludzi tyle samo w obu spółkach skoro spadła sprzedaż
energii w MPEC z 220 tys. na 140 tys. a w MPWiK przychód o około 300 tys.?
Zaproponował, że można by było wykonać audyt dla obu spółek bo potem po takim audycie
okazuje się że pracownicy około 15-20 % swojego czasu nie wykorzystują.
Radna E.Jakimik zgłosiła wniosek o zamkniecie dyskusji.
Komisja 6 głosami "za" przy 2 "przeciw" przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "Za" przy 2 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" wydali opinię pozytywną
do projektu uchwały.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zgłoszenie przez komisję wniosku o
zdjęcie z porządku obrad sesji tego punktu.
Komisja 5 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę Pani skarbnik że uchwalony budżet nie odzwierciedla
głosowań na której uchwalono budżet.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że sama nie może zmienić budżetu musi mieć
podkładkę·
Radny P .Kułakowski poprosił o sprostowanie zapisów w budżecie według ustalonych
głosowań jakie miało miejsce na budżetowej sesji.
Radna E.Jakimik zgłosiła wniosek o zamkniecie dyskusji.



Komisja 6 głosami "za" przy 2 "przeciw" zamknęła dyskusję.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 5 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną
do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2013-2017 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną do projektu
uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska przy
Szkole Podstawowej w Geniuszach o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w związku z
wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych przedstawiła Pani Skarbnik Janina
Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska przy
Szkole Podstawowej w Malawiczach Dolnych o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w
związku z wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych przedstawiła Pani Skarbnik
Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego boiska przy
Szkole Podstawowej w Boguszach o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w związku z
wykonaniem obiektów sportowo - rekreacyjnych przedstawiła Pani Skarbnik Janina
Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Sokółka na lata 2013-2017 przedstawił Zastępca Burmistrza
Piotr Bujwicki zgłaszać autopoprawkę o wykreślenie w rozdziale 4 § 1 punktu 4.
Radny S.Sawicki zapytał czym się różnią zapisy ostatniej tabeli w pozycji 2 i 4.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że będzie to wynikać z prowadzonych postępowań.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "przeciw" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.



Ad.lO
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez Gminę
Sokółka udziałów i akcji spółek prawa handlowego przedstawił zastępca Burmistrza Piotr
Bujwicki.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, ze sprawa dotyczy m.in Agromechu i taka uchwała jest
potrzebna.
Radny P.Kułakowski zgłosił wniosek o skreślenie w § 5 ust. 2 i 3. I zastąpienie tego zapisu,
że zbycie jakichkolwiek udziałów wymaga zgody Rady.
Radny S.Sawicki zapytał czy ta uchwała dotyczy jednej spółki czy wszystkich.
Radny P.Kułakowski odpowiedział, ze najpierw musi by ogólna a potem będą dotyczyć
indywidualnie każdej oddzielnie.
Przewodniczący poddał pod głosowanie swój wniosek.
Komisja 6 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 6 głosami "Za" przy 2 wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną.

Ad. H
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania,
wstrzymywania i pozbawiania stypendiów sportowych zawodnikom osiągającym wysokie
wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwem sportowym
przedstawił radny Sławomir Sawicki, który wnioskował o zmianę tej uchwały. Zmiany
dotyczą zapisów w § 8 dodając ust. 2 o umieszczeniu emblematu albo herbu miasta Sokółka ..
dodanie w § 17 ust. 8 zapisu o konsekwencji nie zastosowanie się do zapisów § 8 ust. 2. Oraz
zmiany w § 10 dotyczącym stawek stypendiów.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski poprosił Przewodniczącego Gminnej Rady Sportu o
opinie do tego projektu uchwały.
Przewodniczący Gminnej Rady Sportu Pan Robert Rybiński odczytał opinię.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że nad zapisami do tej uchwały trzeba SIę Jeszcze
zastanowić bo i tak ona wejdzie w życie dopiero od 1 stycznia 2014 r.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek o wycofanie tego projektu uchwały z porządku obrad sesji i
przekazanie go do poprawki dla Burmistrza.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.l2
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Sokółce przedstawił Dyrektor OSiR Mirosław Bielawski.
Radny P.Kułakowski zapytał czy po wprowadzeniu opłat za saunę nie spowoduje to tego że
zmniejszy się zainteresowanie basenem?
Radny W.Bieszczad dodał, że mieszkańcy są bardzo zadowoleni, bo standard na saunach jest
bardzo wysoki.
Radny 1.Wierzbicki wspomniał, że ceny na saunę o które wnioskuje dyrektor będą wysokie.
na ul Włókienniczej jest 11 zł. i można korzystać ze wszystkiego. Najlepiej to zdjąć z
porządku obrad ten punkt i zastanowić się ponownie.
Radny S.Sawicki dodał, że skoro jest planowana bramka przy wejściu na saunę to powinien w
tym czasie zostać zatrzymany czas na basenie, zgłosił wniosek żeby tak zrobić żeby
wprowadzić system minusowany.
Dyrektor OSiR M.Bielawski wyjaśnił, że musimy wprowadzić opłatę za saunę bo dojdą
dodatkowe koszty opłat za saunę, i to będzie około 80 tys. zł. rocznie.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 1 głosem "za" przy 2 "przeciw" i 4 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną.



Ad.13
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 roku.
Dyskusji nie było.

Ad.14
Wolne wnioski.

Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Piotr Kułakowski


